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Abstract (en)
The plastic closure which can be screwed onto the neck (1) of a plastic container has a threaded ring (5) and an insert part (11) with a flexible
bellows (14) and a pouring spout (15), onto the external thread (19) of which a yoke cap (21) can be screwed. In order to simplify and reduce the
cost of automatic manufacture whilst retaining good pouring characteristics, e.g. by means of a flexible bellows, it is proposed that the yoke cap (21)
is of integral construction with the threaded ring (5) and the top wall (23) of the yoke cap (21) is moulded on, projecting at a distance (d) from the top
wall (8) of the threaded ring (5). <IMAGE>

Abstract (de)
Beschrieben wird ein auf den Hals (1) eines Kunststoffbehälters aufschraubbarer Kunststoffverschluß mit einem Schraubring (5) und mit einem
Einsatzteil (11) mit flexiblem Balg (14) und Ausgießtülle (15), auf deren Außengewinde (19) eine Bügelkappe (21) aufschraubbar ist. Damit
unter Beibehaltung guter Ausgießeigenschaften, z.B. mittels eines flexiblen Balges, die automatische Herstellung vereinfacht und verbilligt wird,
ist erfindungsgemäß vorgeschlagen, daß die Bügelkappe (21) mit dem Schraubring (5) einstückig ausgebildet ist und die Kopfwand (23) der
Bügelkappe (21) in einem Abstand (d) von der Kopfwand (8) des Schraubringes (5) herausstehend angeformt ist.
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